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Protokół Nr XXV/2021 

z przebiegu obrad XXV sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 15 lipca 2021 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1300 i zakończyła się o godz.1340 

 

Na sesji obecnych było 11 radnych według załączonej listy obecności, 

(nieobecni: N.Górska, D.Grabarczyk, M.Miszkiewicz, R.Ziętek).  

W sesji uczestniczyli: 

1) Artur Terlecki – Wójt Gminy, 

2) Urszula Stolarska – Z-ca Wójta Gminy, 

3) Beata Pampuchowicz – Skarbnik Gminy, 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXV sesji Rady Gminy 

Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 11 radnych, wobec czego rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 porządku obrad: 

W.Zwieruho - przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie  

w niżej podanym brzmieniu (Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lubiszyn dla odwiertów: Buszewo 4, Lubiszyn 1k i Ośrodka 

Produkcyjnego Lubiszyn. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Lubiszyn w rejonie ulicy Dworcowej. 

5. Projekt uchwały w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

na terenie Gminy Lubiszyn nad jeziorem Marwicko. 

6. Projekt zmiany uchwały budżetowej na 2021r - FB-1.  

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Do punktu 3 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubiszyn dla odwiertów: Buszewo 4, Lubiszyn 1k  

i Ośrodka Produkcyjnego Lubiszyn. 

P.Wawrzaszek – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXV/217/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 
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Do punktu 4 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Lubiszyn w rejonie ulicy Dworcowej. 

P.Wawrzaszek – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXV/218/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli na terenie Gminy Lubiszyn nad jeziorem Marwicko. 

P.Wawrzaszek – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXV/219/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

W.Zwieruho przedstawił projekt zmiany uchwały budżetowej na 2021r. 

P.Wawrzaszek – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

S.Andrzejewski – Z racji tego, że nie było mnie na Komisji Budżetu interesuje mnie rozdz. 

92601 – obiekty sportowe – zwiększenie wydatków o prawie 60 tys. zł. na piłkochwyt na boisko 

w Marwicach i wykonanie ogrodzenia i studni na potrzeby nawodnienia boiska w Lubnie. Czy 

te pieniądze całkowicie idą z budżetu gminy, czy są jakieś oszczędności na terenie naszych 

sołectw i czy do wykonania ogrodzenia, czy piłkochwytów będzie zaangażowanie na terenie 

wioski? 

A.Terlecki – To są szacowane koszty, natomiast sołectwa Marwice i Lubno nie partycypują w 

tych kosztach. Natomiast założenia są takie, że zakup piłkochwytu na boisko do siatkówki przy 

blokach w Marwicach zostanie sfinansowany przez gminę a zamontowany ma być przy pomocy 

mieszkańców tych bloków. Podobnie to się odbywało wcześniej w miejscowości Staw. 

Natomiast, jeśli chodzi o boisko w Lubnie sytuacja jest taka, że po podłączeniu wody przez 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji mamy w tej chwili pierwszy sezon, kiedy to 

boisko jest zasilane wodą z Gorzowa Wlkp. i system nawadniania, który tam jest niestety przy 

ciśnieniu podawanym przez PWiK nie jest w stanie podlewać boiska. PWiK podaje 

wystarczające ciśnienie do sieci, jeżeli chodzi o odbiorców indywidualnych natomiast to 

ciśnienie podawane przez PWiK jest niższe niż dotychczas było podawane w poprzednich 

latach przez Zakład Usług Komunalnych. W związku z tym podjęliśmy decyzję, że musimy 

pilnie działać i to boisko ratować. Konieczna jest tam inwestycja związana z wybiciem studni 

i instalacja, która pozwoli na podniesienie ciśnienia w taki sposób żeby zraszacze nadal 

działały. Przy tej okazji chcemy wykonać II etap ogrodzenia, bo przypomnę, że w latach 

poprzednich rozpoczęliśmy grodzenie tego boiska i ono częściowo zostało ogrodzone. Zostało 

kilkadziesiąt metrów ogrodzenia od strony lasu, które ciągle nie jest uzupełnione. Boimy się, 

że może tam dojść do dewastacji przez zwierzęta leśne i dlatego w ramach tych środków zostało 

to też zaplanowane. 
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Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXV/220/2021. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Na poprzedniej sesji Pan Radny R.Herian złożył zapytanie odnośnie ilości 

śmieci zbieranych z gminy Lubiszyn. Przygotowałem kilka informacji, które pozyskałem  

z analizy systemu gospodarki odpadami z BIP Związku Celowego Gmin MG-6. 

Wzrost miesięcznej stawki operatorów w 2020r. to jest 3,5 mln. zł./miesięcznie. Faktura za 

grudzień 2020r. opiewała już na 40 mln. zł. Jeżeli chodzi o deklaracje Gmina Lubiszyn ma 

złożonych 5385 szt. Różnica między ewidencją GUS a deklaracjami złożonymi to jest 1513 

osób. Dla Gorzowa jest to ponad 123 000 deklaracji, natomiast niezłożonych jest 23 000. 

Koszt odbioru odpadów w 2020r. – 314 zł. za 1 tonę, a w 2021r. 473zł./1t. 

Odpady zmieszane z Lubiszyna 1 444 tony, np. z Deszczna 2 361t, Santok 1 917t, Gorzów 

Wlkp. 30 000t. 

Masa odpadów zebranych selektywnie: Lubiszyn 1 100t, a np. Kłodawa 1 600 t. 

Jeżeli Państwo chcielibyście uszczegółowić te wiadomości zapraszam do odwiedzenia BIP-u 

ZCG MG-6 oraz BIP-u INNEKO. 

R.Herian – Jakie jest zadłużenie Gminy Lubiszyn za 2020r.? 

W.Zwieruho – Musiałbym to sprawdzić i następnym razem udzielę odpowiedzi. Chociaż 

powiem, że zadłużenie w całym MG-6 jest coraz mniejsze. Jest coraz większa ściągalność tych 

opłat. 

G.Skorupska – Napisałam pismo do Pana Wójta i już wstępnie z Panem Wójtem 

rozmawiałam, ale dzisiaj składam podanie dot. ogrodzenia boiska na ulicy Sportowej albo 

montaż monitoringu. Wiem, że wcześniej omawialiśmy sprawę. Panie Wójcie, w Lubnie teren 

rekreacyjny na ul. Sportowej to jest boisko, plac zabaw, OSA i wiaty. Jest problem,  

bo z powodu braku ogrodzenia kierowcy aut osobowych urządzają sobie jazdy samochodowe. 

Aby zapobiec niszczeniu chodzi o zabezpieczenie i jest tam niebezpieczeństwo dla dzieci na 

tym placu. Prosiłabym, aby przychylić się do tego i gdyby Pan Wójt mógł cos zrobić w tym 

kierunku. Ostatnio nawet był wypadek, jeden kierowca wyskoczył z boiska w ogrodzenie 

rolnika i rolnik nawet się boi tego chłopaka i wycofał zgłoszenie z policji. Ja również boję się 

zwracać uwagę takim łobuzom. 

Do punktu 8 porządku obrad: 

W.Zwieruho – Przed sesja otrzymaliście państwo informację Wójta Gminy z pracy między 

sesjami. 

R.Herian – W związku z tym, że odbyło się spotkanie z projektantem na budowę sali  

w Marwicach, chciałbym wiedzieć coś więcej na ten temat, co mogę odpowiedzieć 

mieszkańcom? 

A.Terlecki – Już Państwu przekazywałem tą informację. Nasze wielomiesięczne a nawet 

kilkuletnie starania o pozyskanie środków na budowę Sali w Marwicach zostały zwieńczone 

sukcesem. Gmina dostała dofinansowanie i zapadła decyzja, że będzie budowana ta sala. W tej 

chwili spotkaliśmy się z projektantem, żeby jeszcze uszczegółowić nasze uwagi i założenia do 

pierwotnego projektu. Pierwotnie ta sala była planowana na działce przy obecnym placu 
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nowym zabaw i tych nowych wiatach, natomiast głęboko i daleko odsunięta od drogi 

dojazdowej. Ci z Państwa, którzy znają tą okolicę, szczególnie Pan Radny R.Herian, wiedzą, 

że to jest teren położony znacznie niżej niż sama droga dojazdowa. Takie umiejscowienie sali 

powodowało, że nie można by zastosować grawitacyjnego dopływu ścieków tylko trzeba 

byłoby budować przepompownię, co nie jest wskazanym i dobrym rozwiązaniem, dlatego 

zdecydowaliśmy, że tą salę przenosimy bliżej drogi. I to jest jedna zmiana, której dotyczyło to 

spotkanie a druga jest taka, że zaproponowaliśmy projektantowi żeby dostosował do naszych 

potrzeb układ pomieszczeń wewnętrznych. Tam była zaplanowana nieduża powierzchnia sali 

głównej natomiast wiele pomieszczeń pomocniczych, które w naszym przekonaniu nie do 

końca są tam konieczne. I trwają prace nad dokumentacją, jak zostaną zakończone to wtedy 

Panu Radnemu, czy wszystkim zainteresowanym ją przedstawimy. 

R.Herian – Jak wyglądają terminy tych prac? 

A.Terlecki – Wstępne plany i szacunki są takie, że w przyszłym roku byśmy to zadanie 

realizowali. 

G.Skorupska – Panie Wójcie, do Baczyny jest podłączona sieć gazowa średniego ciśnienia 

będąca własnością Polskiej Spółki Gazownictwa. Czy istnieje możliwość przedłużenia sieci 

gazowej do innych miejscowości na terenie gminy? Czy są jakieś plany, bo są zapytania od 

mieszkańców? 

A.Terlecki – Podejmowaliśmy rozmowy ze spółkami gazowniczymi i wskazywaliśmy teren 

gminy, jako potencjalny obszar gdzie mogliby ewentualnie wykonywać sieć gazową i gdzie 

mogliby znaleźć użytkowników, ale do teraz te nasze próby i jakieś starania o tego typu 

inwestycje nie znajdują uzasadnienia. Możemy ponowić tę próbę, natomiast pytanie jest nie do 

mnie, czy jest możliwość, bo bardzo bym chciał, żeby nie tylko w Baczynie był gaz, ale  

i w Lubnie i w Wysokiej. To są tereny w tej chwili mocno rozwijające się, myślę, że będą tam 

napływali nowi mieszkańcy. Natomiast decyzje tego typu podejmuje operator gazowy. 

G.Skorupska – Mieszkańcy Kol. Leśnej dostali pisma o budowie instalacji fotowoltaicznej  

i to się znajduje przy drodze polnej. Czy jest możliwość, aby w tym czasie wykorzystać to  

i utwardzić ten kawałek drogi ok. 300 metrów. 

A.Terlecki – Nie odpowiem w tej chwili. Musielibyśmy porozmawiać o szczegółach i wtedy 

moglibyśmy dopiero nad ta sprawą się pochylić. W tej chwili na terenie Gminy Lubiszyn 

bardzo wiele podmiotów występuje o wydanie warunków na budowę instalacji 

fotowoltaicznych. I to, że ktoś z takim wnioskiem występuje nie oznacza jeszcze, że taka farma 

powstanie lub kiedy powstanie i jak to będzie realizowane. 

G.Skorupska – Mam plan i to będzie akurat przy tej polnej drodze. Jak będą budować to też 

będą jeździć tą drogą i to by była okazja żeby te 300 m zrobić. 

M.Kwiatkowski – Na wideokonferencji zorganizowanej przez Wojewodę był poruszony m.in. 

temat grzebowisk, które będę uruchomione w trakcie zwalczania ptasiej grypy. Czy jest taka 

lokalizacja na terenie naszej gminy i ewentualnie, jaki byłby zasięg tego grzebowiska? Czy 

dotyczyłoby ono naszych hodowców, czy też szerzej, np. z powiatu, czy z województwa? 

A.Terlecki – Na te chwilę gmina nie wskazała miejsca przeznaczonego na grzebowisko. 

Natomiast fakty i obowiązki gminy są takie, że powinniśmy takie miejsce w jakiejś 

perspektywie czasowej wskazać, bo w przypadku wystąpienia ogniska ptasiej grypy będzie 

konieczne grzebanie. Na tą chwile nie wskazaliśmy takiego miejsca. Ono musi spełniać szereg 

kryteriów, m.in. wysokość wód gruntowych, położenie. Wiele aspektów i czynników jest 

branych pod uwagę. Biorąc pod uwagę te wszystkie okoliczności i ograniczenia nie 

wskazaliśmy jeszcze miejsca na grzebowisko. 
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W.Zwieruho – Zanim zakończę dzisiejsze obrady to podziękuję naszej Radnej Pani Grażynie 

Skorupskiej za piękną robotę, którą zrobiła na cmentarzu w Lubnie, tj. uporządkowała 

kilkadziesiąt grobów, którymi nikt się nie zajmował. Pani Grażyno, wielki szacunek. Dziękuję 

pięknie. 

Do punktu 9 porządku obrad: 

W.Zwieruho dokonał zamknięcia obrad XXV sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

   Przewodniczący Rady Gminy 

Wojciech Krzysztof Zwieruho 

 

 


